
 

 
 
 
 
 

Petak, 10. februar 2006. 
Svedok P-007 
Otvorena sednica 
Optuženi su pristupili Sudu 
Početak u 9.04 h  
 
 
Molim ustanite. Međunarodni krivični sud za bivšu Jugoslaviju zaseda. Izvolite, sedite. 
 
 
SUDIJA PARKER: Dobro jutro gospodine. Ja bih vas podsetio na svečanu izjavu koju 
ste dali na početku vašeg svedočenja koja je još uvek na snazi. Gospodine Domazet, da li 
ste vi završili? 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT DOMAZET  
 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Nisam časni Sude. Imam još nešto pitanja. 
Dobro jutro svima. Dobro jutro gospodine. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Dobro jutro.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Ako se sećate, juče smo prekinuli negde kod 
pitanja vašeg dolaska u bolnicu 15. novembra. Rekli ste nam da ste se tada sa suprugom 
smestili u hol, na prizemlju ili spratu, zavisi kako se to uzme, ali tamo gde nije bilo 
pacijenata,je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Obzirom na taj period od nekoliko dana, koliko 
ste proveli u bolnici, a i na vašu izjavu juče, imali ste prilike da vidite mnoge vama 
poznate osobe, bilo kao pacijente, osoblje ili one koji su došli u bolnicu, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li ste imali priliku da vidite da li je i ko 
obezbeđivao bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja nisam vidio naoružanih ljudi u obezbeđenju bolnice. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi ste tokom vašeg boravka videli, čuli da se u 
bolnici nalaze i zarobljeni vojnici JNA kao ranjenici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam za jednog. Mislim da je bio oficir JNA. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li se sećate možda njegovog imena? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne bih se sjetio. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Jeste li ga lično videli i znate li u kom je delu 
bolnice bio? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam ga vidio, samo sam čuo da je bio jedan oficir 
JNA u bolnici. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Jeste li videli u bolnici Marina Vidića Bilog? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam.  
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li znate šta je on radio u bolnici? Da li ste 
imali nekakvih kontakata ili ste ga samo videli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Samo sam ga vidio u prolazu. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hoćete li mi reći kada je to bilo u odnosu na 
ovaj period koji ste vi proveli u bolnici, između 15. i 19.? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa ne znam točno kojeg dana. Vidio sam ga jedno dva, 
tri puta. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Sećate se svakako juče na pitanje mog uvažnog 
kolege vi ste sa jednog spiska identifikovali jedan veći broj ljudi koje ste tih dana viđali u 
bolnici, pa bih vas molio za neke od njih da mi kažete, pošto ste ih očigledno poznavali 
na neki način, šta znate o njima? Šta su radili u Vukovaru pre rata i za vreme ovih ratnih 
događanja i da li znate otkud u bolnici? Pitao bih vas, pre svega, ovim redom Ivo, Ismet, 
Ahmetović, šta o njemu znate i kad ste ga i kojom prilikom ste ga videli u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam ga vidio kada sam došao u bolnicu. Vidio sam 
ga dva, tri puta, jer je bilo jako mnogo ranjenika i ljudi, tako da se nismo mogli sresti 
češće puta. Vidio sam ga jedno dva puta, tri, najviše.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hoćete li mi reći šta je on inače radio? Je li ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: On nije bio zaposlen u bolnici, ako na to mislite.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li vam je poznato da li je on bio jedan od 
branitelja Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Tada kada ste ga viđali u bolnici da li ste ga 
viđali u nekoj uniformi, civilnom odelu ili nekoj radnom mantilu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Kad sam ga ja vidio bio je u civilnom odjelu. 
  



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala lepo. Tomislav, Bajnrauh i odmah da 
pitam, možda Ivan, Bajnrauh, jer pretpostavljam da su u nekom srodstvu? Šta možete o 
njima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Tomisalav Bajnrauh je bio sa mnom u odjelu Civilne 
zaštite. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Znate li kada je on došao u bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: On je često dolazio u bolnicu zbog same svrhe svoga 
posla kojeg je obavljao. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Koje je to bilo njegovo zaduženje u Civinoj 
zaštiti u odnosu na bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mi smo bili zaduženi za nabavku hrane, za... najviše za 
nabavku hrane i vode za ljude, odnosno ranjenike, odnosno bolničko osoblje. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: A po onom šta znate, a verovatno znate, jer je 
bio sa vama do kraja, on nije bio ranjen, dakle nije bio pacijent bolnice tada kada ste ga vi 
sreli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nije bio ranjen. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: A Ivan Bajnrauh? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To... Ja ne znam šta su oni u srodstvu, samo ga znam iz 
viđenja. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: I njega ste videli u bolnici, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. Jesam. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Znate li za njega, je li on bio jedan od branitelja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Kako ste njega videli? U kojoj odeći? Da li je on 
lično bio povređen? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam da li je bio lično povređen, ali bio je u 
civilu. Ja ne znam da li je bio lično povređen. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Dobro. Lovro Barbir, šta o njemu znate? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Lovro Barbir, to je jedan stariji čovjek. Bio meni 
susjed u centru grada gdje smo stanovali. On je bio u bolnici, jer njegova supruga je bila 
radnica, zaposlenica bolnice. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. A Ante Bodrožić? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ante Bodrožić je konobar hotela ''Dunav''. Nije bio 
radnik u bolnici. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li je on bio jedan od branitelja Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Je. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Josip Bradarić? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Josip Bradarić je sa mnom radio u firmi. Bio je 
komercijalista. I njega sam vidio u bolnici.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Za vreme ovih ratnih zbivanja je li i on bio ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam ... 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Jedan od branitelja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam. Za njega ne znam da je bio negdje na... da 
je učestvovao negdje u obrani grada Vukovara. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li je on u nekom trenutku bio policajac 
možda? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nikad. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Zvonimir Čuleta? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Zvonimir Čaleta. 
  
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Čeleta. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Č-a-l-e-t-a. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Čaleta? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da. Također konobar iz hotela ''Dunav''. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Do rata, je li tako, konobar? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Do rata konobar. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Znate li u ratu da li je bio ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To ne znam ... 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Jedan branitelj Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Gdje se nalazio. Vidio sam ga u bolnici.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Stanko Duvnjak? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Stanko Duvnjak je bio redovni policajac u bolnici, 
odnosno u MUP-u Vukovara. Bio je ranjen, u bolnici ... 



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vinko, Ebner, Đuro? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vinko, Ebner, Đuro to je jedan... njega poznajem iz 
viđenja. On je iz mjesta Šarengrad. Tamo je živio u Šarengradu.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li znate šta je on u bolnici radio? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam šta je on radio u bolnici, ali mislim da nije 
bio ranjen. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li znate da li je on bio jedan od branitelja 
Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim da jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Milan Grejza? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Milan Grejza, on je bio aktivni policajac u Ministarstvu 
unutrašnjih poslova u Vukovaru. Bio je ranjen u nogu. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Siniša Glavašević je bio novinar, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: O njemu se sve zna.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Recite mi kada ste njega videli u bolnici, u kojoj 
prilici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Njega nisam vidio u bolnici. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Čini mi se da ste juče i njega označili kao lice 
koje ste videli u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Moguće, ali ne sjećam se točno sada. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Možete li mi reći, Tomislav Hegeduš? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Također aktivni policajac u MUP-u Vukovara. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: I za vreme ovih ratnih događanja?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Njega ste videli lično u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Možete li mi reći u kojoj prilici i kako? Da li se 
sećate?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vidio sam ga samo u prolazu. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: To kažete ''u prolazu'', on prolazio ili ste vi 
prolazili ili ste se susreli negde? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam ga susreo kad sam... mislim u mimoilaženju.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Znači nije ležao u bolnici. Vi ste ga videli 
u ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nije. Ja sam ga vidio, stajao je. Kad sam ja prolazio, on 
je prolazio kraj mene. Nisam zapazio da li je ranjen ako na to mislite. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da. Nikica Holjevac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nikicu Holjevca sam samo vidio da sjedi na krevetu, 
na onom pomoćnom krevetu, a nisam vidio da li je ranjen ili nije. To je bio novinar, ja 
mislim, u Vukovaru. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Boris Antolj? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Boris Jantol.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Boris Jantol? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Njega ste identifikovali juče kao lice koje ste 
videli u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da. Njegova supruga sa djetetom od dva mjeseca je 
bila sa mnom u onom skloništu preko puta bolnice. On je često dolazio, normalno, 
obilaziti svoju suprugu. Njega sam vidio i češće u Vukovaru.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Je li on bio jedan od branitelja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Je l' se sećate u kojoj ste ga prilici videli u 
bolnici?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne sjećam se sada više točno. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Hoćete li mi reći, Branko Lukenda? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Branko Lukenda također policajac, aktivni policajac u 
Vukovaru. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Njega ste videli u bolnici. Da li se sećate u kojoj 
prilici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sad ne mogu više da se sjetim u kojoj sam ga ja 
vidio prilici.  
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala lepo. A Mile Magdić? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mile Magdić je također bio konobar, u hotelu ''Lav''. 
On je bio... On je ležao... On je bio teško ranjen i ležao je u krevetu. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. A Sinišu Vebera takođe ste identifikovali, 
da ste ga videli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Siniša Veber. Siniša Veber je također bio u bolnici. 
Nije bio ranjen. Bio je pripadnik obrane grada Vukovara. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: A Mate Vlaho? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mate Vlaho je bio djelatnik u bolnici. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Dobro. A Ivan Vulić? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Bilo je dva Ivana Vulića. Sad ne znam na kojeg mislite.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi ste juče identifikovali jednog Ivana Vulića, 
kao lice koje ste videli u bolnici. Ako ste videli dvojicu Ivana Vulića, mislim i za 
obojicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je mlađi Ivan Vulić. To je mlađi. Mislim da je imao 
flaster... On je imao flaster na oku, flaster na oku i vidio sam ga u bolnici.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: U kakvom odelu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: U civilnom odjelu.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Znate li da li je on bio jedan od branitelja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Još Zvonko Vulić? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Zvonko Vulić je bio ranjen u nogu. Bio ranjen u nogu. 
Njega sam vidio, sjedi na krevetu, a ne znam je li on bio branitelj. Ja za njega ne znam. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi ste rekli za njega, čini mi se, da je sedeo na 
krevetu, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Zato što je ušlo malo drugačije u 
zapisnik. Dobro. Da li je neko od ovih ljudi o kojima smo sada razgovarali, krenuo sa 
vama u ''Velepromet''? Da li ste ih videli u takvoj situaciji? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne znam. Ne mogu se sjetiti da je bilo ko od njih sa 
mnom u mom kamionu došao u ''Velepromet'', odnosno u ''Vupik''. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Kad je taj transport, koji ste opisivali krenuo, da 
li po vašem saznanju ili kasnijem sećanju koliko znate, da li su svi bili iz bolnice krenuli 
ovim transportom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja samo znam za transport u kojem sam ja bio. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li vam je poznato da su neki i ostali u bolnici, 
iako su bili civili koji bi, po onome šta je rečeno, trebalo da idu na ''Velepromet''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam da je ostalo i civila u bolnici. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Kad se radi o tom transportu, vi ste rekli da se 
radilo o većem broju, identifikovali ste da je verovatno preko 10 vojnih kamiona bilo, je 
li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li su... Kako su, dakle, ti kamioni bili 
pokriveni, imali one cirade ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Cirade. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li su imali one lestve za ulaz u kamione? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Dakle, na taj način ste ulazili, preko lestvi 
pozadi u kamione? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Već ste na pitanje mog uvažnog kolege govorili 
o licima, o jednom broju osoba koji su pomenuti u službenoj belešci o Vukovaru, je li 
tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Najpre samo nekoliko reči o toj službenoj 
belešci i zbog Pretresnog veća, a i vama je svakako poznato, jer ste radili u policji. Sama 
službena beleška predstavlja belešku o onome šta je određeni radik SUP-a ili policajac 
uzeo kao izjavu, ali ne predstavlja zapisnik koji se potpisuje, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi ste, kako stoji u toj belešci, izjavu policajcu 
MUP-a dali 15. petog 1992. godine, a beleška je sačinjena kasnije pet dana, 20. petog, je 
li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To sam vidio. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi se možete složiti sa mnom da tu belešku do 
ovog postupka vi lično nikada nista videli, odnosno nikada vam nije bila predočena od 
bilo kog policajca posle davanja izjave? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nije nikad. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi ste, govoreći o tim licima koja su navedena u 
belešci, rekli za većinu, gotovo za sve, da su bili naoružani i da su bili u različitim 
uniformama, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Takođe ste rekli u jednom trenutku da su oni po 
vama bili svi pripadnici paravojnih srpskih formacija, ali da ne znate tačno kojih, je li 
tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Stojim iza toga da su bili, a u onom momentu nisam 
mogao, niti sam čak znao, kome ko pripada i kome je kakva oznaka. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Kada govorite o paravojnim srpskim 
formacijama, da li između njih mislite i na Teritorijalnu odbranu Srpske Krajine koja je 
bila formirana? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li su pripadnici te Teritorijalne odbrane 
Krajine nosili uniforme JNA, odnosno one ''SMB'' uniforme koje je nekada koristila ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam. Bilo ih je u svakakvim uniformama, 
stvarno u svakim uniformama. Svakovrsnim. 
 
prevodioci: Prevodilac nije čuo poslednji odgovor svedoka. Da li svedok može da ponovi 
odgovor, molim vas. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Molim vas, prevodilac nije čuo vaš odgovor na 
ovo poslednje pitanje, pa možete li da ga ponovite ili da ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam rekao da ih je bilo u svim mogućim 
uniformama, zato što ne znam ko je bio gdje pripadnik, koje formacije.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li ste mogli njih na neki način da odvojite od 
onih koji su nazivani četnicima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mogu njih odvojiti od onih koji su nazivani 
četnicima.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Po čemu, uniformi, obeležjima ili nečem 
drugom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Samo... Po meni, samo po obeležjima. 



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Juče kada ste taj spisak ponovo gledali i 
izjašnjavali se konkretno o svakom od njih i sada ste rekli da smatrate da su oni bili 
pripadnici raznih paravojnih srpskih formacija, znači li to da po vama nijedan od tih koje 
ste identifikovali nije bio pripadnik regularne JNA? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim da nije. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Jedno od tih lica ste identifikovali kao Žigića sa 
činom majora, je l' se sećate toga? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste, sjećam se toga.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Rekli ste da je on nosio neku tamnosmeđu 
uniformu, juče? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: O kakvoj se tu uniformi radi? Da li mislite na 
onu ''SMB'' uniformu ili je to neka drugojačija? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nenad Žigić je radio sa mnom u MUP-u grada 
Vukovara kao viši inspektor. U datom momentu u ''Veleprometu'' kada sam ga ja vidio, 
imao je oficirsku... onu smeđu uniformu oficirsku na sebi, JNA oficirsku uniformu. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Ali koju, da li ona ''SMB'' uniforma? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne ''SMB''. Smeđa ona oficirska svečana, kao... Ne 
znam kako da vam kažem. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi ste bili rezervni oficir, je ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Takva uniforma koju nose rezervni oficiri ili 
neka druga?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. Ona što što... Ona svečana, smeđa, kompletna ona, 
kako da kažem, ja ne znam... Jer smeđa uniforma je bila smeđa, tamno smeđa. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li i gore i dole, dakle da li je ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Uopšte ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Je. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Kažite mi, iz ovoga što ste rekli, vidi se da je on 
bio Vukovarčanin, je li tako?  



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam je li on Vukovarčanin samo dugo godine je 
radio u MUP-u kao viši inspektor. A ne znam da li je on uopće Vukovarčanin. Znam da 
je mnogo od mene stariji. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li poznajete Vujanović Stanka? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Stanka Vujanovića, taksistu? 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Poznajem ga. Da. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Je l' on zet ovog Žigića? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: E to ne znam. Ne znam. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Na pitanje mog uvažnog kolege juče, u 
koju ste sobu u ''Veleprometu'' dovedeni, je rekao u sobu kasnije nazvanom ''soba smrti''. 
A vi ste odgovorili da su je neki nazivali ''sobom smrti'', a drugi ''stolarnicom''. Kada ste 
čuli za taj termin ''soba smrti''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Kada smo se vratili iz logora. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Kada ste govorili o ulasku u autobuse tu iz te 
sobe u kojoj ste bili i postrojavanju vašeg autobusa, čini mi se, kao prvog u koloni, iza 
vojnog Pinzgauer vozila, da li je, obzirom da vas moj uvažni kolega nadalje nije pitao šta 
se dešavalo, da li je nadalje bilo bilo kakvog maltretiranja vas lično ili drugih ljudi u 
autobusu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Mislim i na vreme zadržavanja tog autobusa dok 
nije krenuo te noći i za vreme dok ste došli do Sremske Mitrovice. Je li isti odgovor? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Do Sremske Mitrovice niko nas nije dirao. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Sad bih vas pitao nešto drugo, obzirom da ste 
radili u policiji, mada ste napustili dosta pre ovih događaja, da li ste poznavali Mićanin 
Ivana. Treba da je radio kao ekonom u MUP-u Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ponovite prezime, nisam dobro čuo? 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Mićanin Ivan. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne znam njega, ne znam. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: A Kračak Franju? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Franju Kračak znam, on je bio stolar, majstor.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Znate li šta je on radio za vreme rata? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja nisam njega vidio za vrijeme boravka u bolnici, niti 
prije.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li ste možda čuli da je kasnije optužen za 
zločine nad srpskim stanovništvom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam još do sada. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Vi svakako znate ko je bio Tomislav Merčep? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Znam. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li je možda ovaj Franjo Kračak bio u njegovj 
... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: E to ne znam. Ja tamo nisam zalazio. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Juče ste na pitanje o avionima rekli ova 
dva aviona da ste kasnije čuli da su oboreni, ali da to vi lično nista videli, negde sa 
početka sukoba u Vukovaru, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li ste kasnije čuli da su neki drugi avioni 
obarani nad Vukovarom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pričalo je se svašta. Ja to lično nisam vidio. Priče su 
jedno, a vidit je drugo. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da li znate gde se nalazio Glavni stožer u 
Vukovaru za vreme ratnih događanja?   
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam da li je uopšte postojao kao nekakav Glavni 
stožer, jer naveo sam da se Vukovar branio sa svih strana grada i da je svaki dio grada 
vjerovatno imao svoje zapovjedništvo, odnosno, kako vi kažete, stožer. A za nekakav 
stožer, Glavni stožer ja to točno ne bih znao. 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Svakako znate ko je bio glavni zapovednik 
snaga u Vukovaru? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Glavni zapovjednik kad? 
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Za vreme tih ratnih događanja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa ja mislim da su bila dvojica.  
 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Da. Upravo gde se nalazio njihov Stožer, na taj 
sam stožer mislio, ako znate? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam točno di se nalazio njihov stožer. Tamo 
nisam odlazio.  



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKAT DOMAZET – PITANJE: Hvala. Ako se sećate, u vašoj izjavi Tužilaštvu, 
rekli ste negde pri kraju vaš zaključak. Rekli ste da je, pa vas pitam da li ostajete pri tome 
i da li ste to rekli: ''Moj zaključak je bio da JNA nije znala'', kako ste vi rekli, ''da će ostali 
Srbi izvršiti zločine nad nama''. Da li ste to rekli i da li i sada takav zaključak stoji? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To jeste moja izjava i ostajem pri njoj.  
 
ADVOKAT DOMAZET: Hvala vam gospodine. Ja nemam više pitanja. Hvala vam za 
odgovore koje ste nam dali. Časni Sude, ja sam završio ispitivanje ovog svedoka.  
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam gospodine Domazet. Gospođo Tapušković, izvolite. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ 
 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Dobar dan časni Sude. dobar dan svima 
u sudnici. Dobar dan gospodine. Moje ime je Mira Tapušković. Ja sam jedan od branilaca 
gospodina Miroslava Radića. Htela sam da vas pitam, obavljajući ranije svoju profesiju, 
ja je neću pominjati da ne bismo ugrozili vaš identitet, da li ste imali prilike da dođete do 
zgrade ''Veleprometa''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: U koje vrijeme mislite? 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Mislim pre događaja u Vukovaru, pre 
ovog sukoba?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mogao sam, ali nisam nikada išao. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Nikad niste bili tamo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Juče ste se izjašnjavali o toku događaja 
na ''Veleprometu'' i onda smo se koristili jednom skicom koju ste vi napravili, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To sam dobio. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Dobro. Vi ste dobili tu skicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Rekli ste da vam je to neko napravio pre 
šest meseci? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste, skoro... tako nekako otprilike. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Neki vaš prijatelj, je li tako?  



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Je l' to kopija katastarskog plana?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam, ne kužim se u to. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali vam brojevi na ovoj skici ništa ne 
govore da bi to ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Baš... baš ništa. Meni barem. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Recite mi, ovo šta je rukom upisivano 
po objektima, da li ste to vi pisali? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A možete li mi reći da li ste vi tom 
prijatelju, kada je izrađivao skicu, davali neka uputstva kako da to napravi?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A da li ta skica odražava današnje stanje 
objekata u ''Veleprometu'' ili odražava stanje objekata pre 14 godina?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Koliko mi je on rekao, da je to sadašnje stanje. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Da se vratimo sada gospodine na 
period kada ste bili u tom skloništu. Vi znate koja su velika skloništa bila u Vukovaru? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Znam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Jesu li to bili ''Olajnica 1'' i ''Olajnica 2''?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Bili su ''Olajnica 1'' i ''Olajnica 2'' i ''Borovo-komerc''.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Jesu li bile to i ''Alpinina'' zgrada i 
''Varteksova'' zgrada? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I skloništa su bila i u školi ''Vladimir 
Nazor'' i veliko sklonište u Štrosmajerovoj ulici, je li tako?   
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: E, to ne znam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ne znate za oba ili za jedno od ova dva? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Znam da... Ja ne znam ni za jedno to gore. Nisam tamo 
bio. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Možete li nam reći da li 
ste vi dobili oružje kad ste počeli da obavljate funkciju u Civilnoj zaštiti i da se brinete o 
snabdevanju hranom i oružjem? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam ... 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pardon, hranom i lekovima? Izvinjavam 
se. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam dobio oružje, nisam ga ni imao. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Mi ćemo imati prilike da ovde čujemo 
jednog, da kažemo, vašeg kolegu po Civilnoj zaštiti, koji je rekao da je imao oružje. Je l' 
znate da li su ostali članovi Civilne zaštite imali oružje? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam. Ovi koji su sa mnom radili, nisu imali, a 
njih je bilo po čitavom gradu. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Rekli ste nam u jednom 
momentu u Beogradskom sudu kada ste davali iskaz, da ste bili određeni za Civilnu 
zaštitu. Možete li nam reći ko je vas odredio da idete u Civilnu zaštitu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pošto sam ja bio invalid, otišao sam i prijavio se šta da 
radim. Rekao sam šta mogu raditi. Tada su me oni odredili da budem u Civilnoj zaštiti, 
ljudi koji su se tamo nalazili, ti zapovjednici Civilne zaštite.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ja vas nisam dobro čula. Izvinjavam se 
gospodine. Otišli ste u Štab Civilne zaštite ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. Otišao sam tamo i rekao sam da bih htio nešto 
raditi, a oni su rekli da ostanem tu, da mogu tu jako puno pomoći. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. I da li su vam oni onda rekli koja 
ćete skloništa da pokrivate, odnosno da opslužujete svojim radom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Koja ste skloništa dobili?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Dobio sam samo jedno sklonište, to je bila velika 
stambena zgrada preko puta bolnice, pored groblja, koja je imala veliko sklonište ispod, u 
podrumu.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Je l' tačno da su u tom skloništu stajale i 
rezerve hrane za bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je kat više, jer je to bio veliki mini market. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali u skladištu da li je stajala ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Bilo je nešto i hrane u skladištu dole. 



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Rekli ste gospodine da je u tom 
skladištu, to ste nam rekli juče na pitanje mog cenjenog kolege iz Tužilaštva, da u tom 
skladištu, pardon, skloništu ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Skloništu, da. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pogrešim jer je to bilo i skladišete hrane, 
da je u tom skloništu bilo između 50 i 60 ljudi. Je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I rekli ste da su to uglavnom bili stariji 
ljudi.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Većinom stariji ljudi i bilo je nešto žena sa malom 
djecom. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Možete li nam reći gde su... Da li... Gde 
su bili mlađi muškarci iz tog kraja kome je pripadalo to sklonište i odakle su inklinirali 
stanovnici da se sakriju? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Kako sam već napomenuo, preko puta... do zgrade gdje 
sam ja bio, bila je jedna velika stambena... vojna stambena zgrada. Tu su većinom bili 
vojni umirovljenici, ljudi starije dobi sa njihovim suprugama. Oni su svi, svi došli u to 
sklonište i bili s nama zajedno do kraja. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U redu. Ja sam vas pitala gde su mlađi? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: A ja za mlađe ne znam, vjerovatno su i oni bili vani.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Rekli ste i juče, a i u svom iskazu 
da je narod, a da su i vojnici i policajci dolazili u to sklonište i obaveštavali su vas o 
situaciji u Vukovaru, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Dobro. A recite mi da li ste vi kao član 
Civilne zaštite koji se bavi distribucijom lekova i i hrane, izlazili napolje i upoznavali se 
sa situacijom u Vukovaru? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa izlazio sam većinom do bolnice... do bolnice i u 
blizini... u bližoj okolici ove zgrade. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ako je vaša dužnost bila da se bavite 
snabdevanjem, odnosno distribucijom hrane i lekova, a samo ste išli do bolnice, znači 
vaše skladišete je isključivo snabdevalo lekovima i hranom bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Snabdjevalo je bolnicu i ove ljude što su bili sa mnom.  
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I ljude u skloništu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. U jednom momentu ste rekli da 
je granatiranjem oštećena stanica milicije koja je isto u neposrednoj blizini bolnice, 
samim tim i u neposrednoj blizini skloništa u kome ste se vi nalazili, je li tako?   
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Možda ja nisam juče obratila dovoljno 
pažnju, ali možete li nam reći kada se dogodilo to da je stanica milicije pogođena ako 
znate?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jedno desetak dana prije... Ja sam došao 15, 10 dana, 
oko desetak dana... Ne znam točno koliko dana je bila, možda desetak dana prije 15. 
jedanaestog.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U redu. I to je vrlo precizan odgovor. Vi 
ste onda rekli da su policajci iz stanice milicije došli u to sklonište?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Rekli ste da se i šef policijske stanice 
Vukovara, Stipe Pole, našao ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. Jeste.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A recite mi da li je Stipe Pole njegovo 
pravo ime ili je to skraćeno ime ili se on zove Stjepan Polak? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Stjepan Pole. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Molim. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I ti milicioneri i Stjepan Pole su sve do 
vašeg odlaska u bolnicu 15. bili tu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ostali su iza mene. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Međutim, vi ste u vašem iskazu rekli da 
se 90 posto ljudi iz skloništa u kome ste vi bili, da je pošlo sa vama u bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ako je 90 posto ljudi, znači da su se i 
članovi MUP-a koji su se nalazili u tom skloništu isto tako krenuli sa vama u bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne, oni su, rekao sam malopre, oni su ostali. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Koliko je to onda članova MUP-a došlo 
u sklonište? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Teško je to sada reći, ni približan broj, koliko ih je tada 
bilo.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A da li su to sve lica koja ste vi danas na 
pitanje mog cenjenog kolege Domazeta nabrojali da su bili članovi MUP-a i da ste ih 
videli u policijskoj, ovaj, da ste ih videli u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pa kako mi onda kažete da su oni ostali 
za vama kada ste kolegi Domazetu potvrdili da ste ih videli u bolnici? Znači, najveći deo 
policajaca je sa vama, možda ne istog dana, je otišlo u bolnicu i napustilo to sklonište, je 
li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
TUŽILAC MOORE: Izvinjavam se. U zapisniku je došlo do jedne greške. Mislim da je 
koleginici stalo da sve to bude tačno unešeno. Dakle, radi se o 20. novembru, a ne 20. 
oktobru.  
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam, gospodine Moore. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Časni Sude, ja nosim naočare i  ja sa 
ovog stola odavde ne mogu da kontrolišem baš zapisnik, tako da ako je nastala neka 
greška, u redu. Vi ste pričali o tome kako su ljudi koji su se organizovali, koji su vodili 
odbranu, organizaciju odbrane u Vukovaru, krenuli u proboj, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Tako sam čuo. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Tako ste čuli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Recite mi da li ste, između ostalog, čuli 
kada je krenuo taj proboj?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Koliko sam ja čuo, proboj je išao u više navrata. Zavisi 
kad je ko htio. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pošto ste potvrdili da ste bili svedok 
razgovora Vesne Bosanac i Marina Vidića Bilija sa šefom policijske stanice, da li ste tada 
slušali o razgovorima ko ide u proboj, a ko će da ostane u Vukovaru? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Po mom saznanju... Ja nisam bio toliko blizu da bih 
čuo ko će ići u proboj, a ko će ostati u Vukovaru? 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali vi ste rekli da ste bili dovoljno bilzu 
da ste čuli njihove razgovore o potpisivanju nekog sporazuma primirja i o evakuaciji. Šta 
ste vi onda sve čuli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To što sam vam rekao. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Jeste li imali priliku da upoznate Mileta 
Dedakovića? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam nikad. Ni dan danas. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A da li znate do kada je možda Mile 
Dedaković bio na čelu odbrane grada Vukovara? Maločas ste rekli da su dvojica ljudi bili 
na čelu Štaba odbrane.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne znam točno, samo znam da je jednom otišao i da se 
više nije vratio. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A kad je otprilike on to otišao? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: A, to vam ne bih mogao reći točno, da ne pogriješim. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A da li znate gde je otišao? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam posle da je otišao u Vinkovce.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I onda je on bio na čelu Vinkovačko - 
Vukovarske - Županjske operativne grupe, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja to ne znam i to nisam rekao. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li ste čuli da je proboj 
krenuo već od početka novembra meseca? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne znam na koji proboj mislite. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Mislim na onaj proboj koji ste vi 
pominjali gospodine u svom iskazu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam kad je ko otišao u proboj, kad je kome palo 
napamet. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Recite mi da li je ta Civilna 
zaštita bila organizovana tako da su drugi pripadnici, ne vi, jer ste rekli da ste samo bavili 
praktično bolnicom, išli od raznih skloništa i raznih skladišta gde se nalazila hrana i vršili 
distribuciju? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim da jesu. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Da li ste čuli da su ti članovi Civilne 
zaštite, znači, tada vaše kolege, imali problema sa minskim poljima? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pošto vam je zadatak bio distribucija 
hrane i lekova, da li ste znali o skladištu hrane u ''Nami''?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: U prvim... U prvim danima bombardovanja grada 
Vukovara ''Nama'' je u dva navrata totalno izgorila i ne znam uopće da li je tu bilo bilo 
kakvo sklonište hrane ili bilo čega, u ''Nami''. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala vam. Recite mi šta znate, koje su 
snage bile, ovaj, u Bogdanovcima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To vam ... 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hrvatske snage odbrane? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To vam ne mogu reći, jer tamo nisam zalazio. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali ste rekli da su dolazili i policajci i 
vojnici u vaše sklonište i da su govorili o stanju u Vukovaru? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu govorili ... 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Koji... Izvinete, ja sam vas prekinula. 
Možete da odgovorite ako ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu, jesu, svako je dolazio pojedinačno. Niko nije 
meni govorio brojčano stanje ljudi ili bilo čega, koji se nalaze na prvoj liniji obrane 
Vukovara.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A recite mi, ovaj, snage HOS-a su bile 
postavljene, ovaj, u Negoslavcima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ih nisam vidio. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali ste čuli da su bili tamo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ni to nisam čuo. To ne znam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Je l' znate ko je bio Blago Zadro? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Hvala Bogu da znam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A znate li ko je bio Robert Zadro? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Sin njegov.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I Blago Zadro je poginuo 16. desetog, je 
li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Tako nekako, u Borovom Naselju. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Na Trpinjskoj cesti? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Tu u blizini. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Recite mi da li ste i Stjepana 
Polu posle toga videli u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: A možete li mi reći, pošto ste kazali da 
je bilo između 50 i 60 civila, odnosno starijih ljudi, uglavnom ste rekli starijih ljudi u tom 
skloništu i da su došli onda vojnici, odnosno policajci iz policijske stanice, koliko je onda 
vas na kraju bilo u tom skloništu?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ponovo vam ponavljam da broj policajaca nisam pitao, 
niti sam uopće obraćao pažnju.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pa da primenimo isti metod kao što je 
cenjeni kolega, ovaj, juče, ovaj, primenjivao. Da li možete da kažete da li ih je bilo više 
od 10 ili više od 20? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim više od 20, ako ste zadovoljni sa pitanjem... 
odgovorom. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Jesam. Hvala najlepše. Pomenuli ste da 
je tu u skladištu, ovaj, u skloništu tokom dolaska ravnateljice bolnice Vesne Bosanac i 
Bilija, bila radio komunikacija, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. Bio je postavljen onaj policijski telefon. Ne znam 
kako se to kaže. Nisam stručnjak za to. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali kažete da je to bio policijski telefon.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Je l' taj bio donet iz policijske stanice?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Kad kažete da je bila komunikacija i da 
ste mogli da čujete razgovore. Šta ste čuli? Kakav je bio tok razgovora s jedne strane 
Vesne Bosanac i sa onima koji su bili s druge strane? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Rekao sam da nisam čuo sve što su oni razgovarali, 
normalno je iz pristojnosti ne slušati, ali čuo sam da se vrše pregovori, da će se evakuirati 
stanovništvo grada Vukovara, da će doći autobusi, da pregovori dobro teku.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Da li znate da l' je negde drugde u 
Vukovaru, u nekom drugom skloništu postojala isto radio stanica? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To ne znam. 



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Sada da se malo prebacimo na događaje 
u bolnici. Rekli ste u svom iskazu koji ste dali Tužilaštvu da su četnici došli u bolnicu sa 
vojnicima JNA. A onda, kada ste bili saslušani u Predmetu Dokmanović, to je strana 551, 
drugi red, rekli ste da su četnici bili van zgrade u dvorištu? Možete li da se setite gde su 
bili četnici u tom momentu, te formacije koje ste vi tada nazvali četnicima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Verovatno je došlo do greške. Ja sam rekao da su i 
pretpostavljam i siguran sam da su prilikom dolaska JNA u bolnicu, došli i paravojni, ako 
hoćete tako reći, paravojni vojnici koji su prilikom mog izlaska na one stepenice, bili u 
grupi u dvorištu bolnice.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali kada ste saslušavani u Beogradu 
putem konfencijske veze, vi ste isto potvrdili da su u bolnicu došli prvo ljudi iz 
Vukovara, kao i sa drugih strana, pa da je tek onda došla JNA. Je l' se sećate toga? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne bih rekao. Nemoguće. To je nemoguće. Nije 
izvodljivo. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ja neću sada ... 
 
TUŽILAC MOORE: Izvinjavam se. Ne želim da prekidam cenjenu koleginicu, ali čini 
mi se da je to u ovom trenutku neophodno. Ona je pomenula svedočenje iz Predmeta 
Dokmanoviću, zapisnik, transkript, strana 551, drugi red i rekla da se tu pominju četnici. 
Sad ja ne vidim da se četnici tu pominju. Ako je to tako, onda bi zapravo bilo bolje da se 
dokument stavi pred svedoka, pa da tako i svedok vidi da li to stvarno tamo stoji i da 
znamo svi o čemu pričamo. Ali naravno, to važi za sve ostale prigovore koji kasnije budu 
izneti. 
 
SUDIJA PARKER: Izgleda da gospodin Moore na toj strani ne može da nađe nijedno 
mesto gde se pominju četnici gospođo Tapušković. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ: Časni Sude, na toj stranici ne stoji tačno reč ''četnici'', 
ja se slažem sa kolegom Mooreom. Ja upravo sada imam tu stranicu. Ali ja sam 
pokušavala da skratim u vremenu, jer je svedok u jednom svedočenju te ljude, lokalne 
Vukovarce naziva domaćim Vukovarcima, domaćim srpskim snagama. Na drugom ih 
mestu naziva četnicima i povezala sam se na prethodnu stranicu zapisnika. Ja sam samo 
htela da skratim postupak, da utvrdimo više kada su te grupe, bez obzira kako ih je 
svedok kojom prilikom nazivao, ušle u bolnicu u odnosu na jedinice JNA. Ali sada ćemo 
pitati svedoka da bismo razrešili ovu nejasnu situaciju, još jednom da on nama kaže ... 
 
SUDIJA PARKER: S tim se slažem, međutim, problem je onda da u transkriptu stoji da 
je svedok promenio svoje svedočenje i to na prilično relevantan način, zato što on više ne 
kaže da su to bili četnici, dok vi kažete da se od njega samo traži informacija dakle za 



 

 
 
 
 
 

koga kaže da je bio tamo. Tako da se pogrešno citira transkript sa ranijeg suđenja i što 
spis može da ostavi sa podacima koji navode na pogrešan trag u vezi sa stavom svedoka. 
Dakle, molim vas, budite pažljiviji s tim u vezi. I ako nastojite svedoka da uputite na 
nešto šta je rekao ranije, bilo bi dobro da dozvolite svedoku da vidi taj raniji transkript ili 
izjavu ili šta god da je to. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Časni Sude, u svakom slučaju prihvatam 
vašu kritiku i trudiću se da se ovako nešto ne dogodi više. Ja nisam mogla da stavim 
ovom svedoku da vidi to, jer ja sam spominjala transkript iz Predmeta Dokmanović i to je 
na engleskom jeziku. Moja greška je možda u tome što nisam pročitala svedoku taj deo. 
Ja se izvinjavam i nećemo više raspravljati o tom delu i trudiću se da se takva greška više 
ne ponovi. Sada ćemo preći na događaje koji su bili u ''Vupiku''. I vi ste rekli da je tu prvi 
put kad ste izdvojeni, izdvojio vas Darko Fot, vas i još nekolicinu lica, je li to bilo tačno? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Da li ste vi gospodine bilo koga od tih 
lica poznavali?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Da li vam je tada Darko Fot pretio? Da 
li vas je pod pretnjom oružjem poveo preko puta u zgradu ''Veleprometa''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nije.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hoćete li nam onda reći na koji način je 
došlo do vašeg prelaska za Darkom Fotom, sa još nekolicinom ljudi iz ''Vupika'' u 
''Velepromet''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mene i gospodina Aleksandra Čotara i još nekolicinu 
izveo je Darko Fot. I još neki ljudi su doveli u tu grupu još nekoliko ljudi. Darko Fot je 
rekao: ''Sad ćete preći preko puta u Velepromet''. To je sve. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Kada ste došli na ''Velepromet'' da li ste 
tu videli pripadnike JNA? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Na ''Velepromet'' preko puta mislite? Na ''Velepromet'', 
tamo ih ja nisam zapazio. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Pričali ste nam juče detaljno i koristili 
ste se vašom skicom koju ste doneli, o tome kako vam je prišao Boro Zuvanović, je li 
tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Prije toga prišao je jedan drugi.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ja vas sada ne pitam o tom drugom. Ja 
vas pitam samo o Bori Zuvanoviću. 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. I rekli ste da ste... da je on poveo 
vas i jednog Juricu rutom koju ste obeležili na toj skici kao tačka ''B'' do tačke ''C'', je li 
tako? Da li možete da se setite? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mogu. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Tada kada ste išli sa tim Juricom i 
Borom Zuvanovićem da li je još neko bio sa vama tada ili ste samo vas trojica bili?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hoćete li mi reći kako ste hodali? Jedan 
iza drugog, jedan pored drugoga?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Boro u sredini, nas dva sa strane. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Tada je već bio pao kompletan mrak, je 
li tako, na ''Veleprometu''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I vi ste rekli juče da je bilo jako puno 
ljudi svuda? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Mi vidimo na skici, ovaj, kolika je ta 
razdaljina, ali možete li nam vi reći sada u metrima kolika je razdaljina bila od mesta gde 
ste vi stajali pre nego što vam je Boro Zuvanović prišao, do mesta gde vas je Boro 
Zuvanović sa Juricom doveo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne mogu vam ni približno reći koliko je to dugačko. 
Dosta je dugačko.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Ali možete li nam reći da li su tada na 
putu od tačke ''B'' do tačke ''C'' prolazila pored vas i ostala lica koja su se nalazila tada na 
''Veleprometu''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa bilo ih je nekoliko koji su prolazili. To je bilo već 
malo dalje od središta zbivanja, odnosno ispred uprave.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Vi ste rekli isto tako da su četnici, to je 
vaš iskaz na hrvatskom, znači na BHS-u, strana pet, drugi pasus... Sudijo, trudim se da ne 
napravim grešku, ovaj, pogrešno pozivanje... A su četnici koristili baterijske lampe, je li 
tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je bilo preko puta u skladištu ''Vupika''. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: ''Vupika''. A da li su bilo kakve lampe 
korišćene tu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Vi ste se tada mimoišli sa 
osobom koja se zove Ćapalo, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U službenoj belešci ste, a to je službena 
beleška od 15. petog 1992. godine, a i u vašem iskazu ste pomenuli da je Ćapalo nosio 
nešto u svojoj ruci? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste, nosio je nož. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U redu. Juče ste rekli isto tako da je u 
drugoj ruci nosio nešto drugo? Da li se sećate?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je bila ljudska glava. Sad nisam... 99 posto sam 
siguran. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: I juče ste rekli da ste 99 posto ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Sigurni da je bila ljudska glava?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U toj službenoj belešci ste rekli da je to 
bila glava nepoznatog mladića, je l' se sećate?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Zato što tu belešku nikada niste ni videli 
do dolaska ovde? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. Rekao sam. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hoćete li mi reći kada ste saslušavani u 
Predmetu Dokmanović ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Vi tu scenu niste pomenuli.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nije me o njoj niko ni pitao.  
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Kada ste saslušavani u Beogradu takođe 
niste pomenuli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Također me nije niko ništa pitao. 



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Recite mi, kada ste se pripremali za ovaj 
razgovor, kada ste imali pripremu sa Tužilaštvom, da li vas je neko podsetio i pokazao 
vam iskaz, odnosno službenu belešku i vaš iskaz iz 1995. godine? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To sam imao. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Hvala. Džankovića ste vi videli pre 
ovog događaja sa Zuvanovićem? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Da li se sećate da vam se Džanković 
obratio? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Šta vam je tačno rekao? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: U Predmetu Dokmanović, strana 555, 
prvi red, vas su specifično pitali... Sudijo, ako mi dozvolite, da ne bih improvizovala, da 
ne bih ponovo napravila grešku, pročitati svedoku. Časni Sude, moraću pročitati 
prethodno odgovor svedoka gde je pomenuo ime lica o kome pričamo. ''Opet sam 
izveden iz te grupe od strane jednog drugog čovjeka. On se zvao Mićo Džanković. Njega 
sam također osobno poznavao. Bio je konobar u Vukovaru''. ''I da li vam je on išta 
rekao?'' Vaš odgovor: ''Ne''. To su gospodine vaše reči bile u Predmetu Dokmanović. U 
predmetu Beogradske ''Ovčare'' na strani 7, 10, 11 i 12 red vi ste rekli da vam se obratio 
po imenu, ja neću pomenuti vaše ime sada i da vam je rekao: ''Šta ti tu radiš?''. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ – PITANJE: Gospodine, vi ste u Predmetu 
Dokmanović rekli da se on vama nije obratio. Na moje prvo pitanje ste rekli da vam je 
rekao nešto drugo. Sada potvrđujete da vam je rekao ovo šta sam vam sada pročitala. Vi 
ste pod zakletvom. Nadam se da to razumete. Molim vas da li možete da nam objanite šta 
se desilo između vas i Miće Džankovića ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... 
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam 
 
ADVOKATICA TAPUŠKOVIĆ: Puno vam hvala gospodine. Nemam više pitanja za 
vas. Časni Sude, ovim je završeno moje unakrsno ispitivanje. Hvala. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam. Pravi je trenutak da idemo na pauzu. Da li se slažete 
gospodine Bulatoviću? Ima dosta ispravki u transkriptu, tako da će na biti potrebna pauza 
od pola sata. Natavljamo u 10.50. 



 

 
 
 
 
 

 
 

(pauza) 
 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore, izvolite. 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, ovo se zaista tiče unakrsnog ispitivanja gospođe 
Tapušković, a u vezi sa onim što je rečeno na beogradskom suđenju, poenta je jasna, 
kako to predstavlja Odbrana da postoje određene nedoslednosti. Naravno, ja ne želim da 
budem nepristojan prema cenjenoj koleginici. Znam da je ponekad vrlo teško voditi 
unakrsno ispitivanje, ali mislim da se u objašnjenju dostavljenom svedoku javila 
nepreciznost. Zapravo, možda bi bilo najbolje da svedoka podsetimo šta je on tačno 
rekao, a onda bi Pretresno veće na osnovu zapisnika moglo da izvede zaključak da li je 
bilo nedoslednosti ili ne.  
 
SUDIJA PARKER: U redu gospodine Moore. Izvolite gospodine Bulatoviću. 
Gospodine Bulatoviću, bilo bi dobro ako budete unakrsno ispitivali o onome šta je rečeno 
na suđenju u Beogradu da u tom slučaju citirate tačno ono šta je rečeno, na šta se 
pozivate. 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, ja se nisam dobro izrazio. Zapravo sama pitanja koja 
je gospođa Tapušković postavila, ona predstavljaju nedoslednosti. Ono šta ja hoću da 
kažem jeste da treba da se kaže svedoku da ponovo čuje ono šta je rečeno u Beogradu. 
Šta je gospođa Tapušković rekla u Beogradu.  
 
SUDIJA PARKER: Pa zašto vi to ne učinite prilikom dodatnog ispitivanja? 
 
TUŽILAC MOORE: Učiniću to, časni Sude. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Bulatoviću, izvolite. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT BULATOVIĆ 
 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala časni Sude. Dobar dan svima u sudnici. 
Dobar dan gospodine. Da vam se predstavim. Ja sam advokat Momčilo Bulatović. Jedan 
od branilaca gospodina Veselina Šljivančanina. Ja ću se zaista truditi, pošto je 
postavljeno dosta pitanja i od strane mog uvažnog kolege iz Tužilaštva i od kolega iz 
Odbrane, da ne postavim neka dupla pitanja, da tako kažem, na koja ste već odgovarali. 
Ali ako budu potrebna neka razjašnjenja, onda ću to zatražiti od vas. Molim vas, da bi 



 

 
 
 
 
 

ovo zaista bilo adekvatno i verno preneto, da sačekate da čujete moje pitanje, da sačekate 
da se prevede, pa da onda odgovorite, bez obzira na to što i vi i ja govorimo jezik koji 
razumemo. Možda ima par reči koje drugačije govorimo ali mislim da ćemo se razumeti. 
U svojoj izjavi koju ste dali predstavnicima Tužilaštva, ima jedan podatak koji se malo 
razlikuje od onoga šta ste ovde rekli. Rekli ste, ja se nadam da ovo neće dovesti u pitanje 
vaš identitet, zato neću pominjati mesto na kome ste bili, samo godine koje se tiču 
službovanja, ovde sam čuo da ste rekli da ste u jednoj instituciji radili od 1974. godine i 
da ste tamo radili 10 godina. Ovde, ako sam dobro čuo, pomenuli ste 1971. do 1981. 
godine, pa me interesuje koji je od ta dva podatka tačan? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: U Vukovaru sam radio... Ovaj poslednji podatak koji 
ste naveli.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Znači, od 1971. do 1981. godine? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. U Vukovaru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: U ovim podacima, vašim ličnim, stoji da imate 
čin potporučnika, rezervni čin potporučnika. Da li je to tačno?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Imao sam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Čuo sam podatak ovde od vas da ste postali 
invalid. Da li možete reći kad se to desilo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: 1982. godine... 1981. godine na 1982. godinu. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: 1982. godine. Dobro. A iz vojske ste izašli 
koje godine? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Sad ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li se sećate?   
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne bih se baš mogao točno sjetiti. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: U svakom slučaju pre ovog nastanka 
invaliditeta kod vas, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da, da. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hoćete li mi reći, kao rezervni potporučnik da 
li ste nekada učestvovali na nekim vojnim vežbama koje su tada... Da li su vas pozivali? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Posle odsluženja vojnog roka mislite? 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da, da. Posle. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesu, dvaput. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste imali zaduženu neku vojnu opremu ... 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Kao rezervni potporučnik? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Jeste li imali i zadužene činove? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Na vojnoj vježbi nisam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: A inače? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam ni kod kuće imao. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Časni Sude, možda par pitanja koja ću sada postaviti 
svedoku mogu da dovedu u pitanje njegov identitet, pa bih molio da pređemo na 
poluzatvorenu sednicu. 
 
SUDIJA PARKER: Privatna sednica. 
 
 

(privatna sednica) 
 
 
sekretar: Časni Sude, ponovo smo na otvorenoj sednici. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Prilikom poslova koje ste obavljali, koje ste 
malopre rekli da ste radili, da li ste u okviru toga imali kontakt sa nekim od ljudi koje ste 
ovde pomenuli da ste ih videli u bolnici, na ''Veleprometu'', koje ste opisali kao ljude iz 
Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne sjećam se da sam imao nekakav službeni kontakt s 
tim ljudima koje sam opisao, u Vukovaru, neki veliki službeni kontakt, odnosno da  ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li su ti ljudi koje ste pominjali ovde, možda 
imali ovde, da tako kažem, sukob sa zakonom, pa po tom osnovu kontaktirali? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Neki jesu. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete Sudu i nama da kažete ako neki 
jesu, ko su ti ljudi koji su imali, da tako kažem, pod navodnicima, kriminalnu prošlost. 
Ne znam o kojoj se vrsti kriminala radi, ako znate i to nam pojasnite? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Mićo Džanković bio osuđen za ubistvo čovjeka prije 
rata na smetlištu u gradu Vukovaru, jedan od njih. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste imali kontakt ili bilo kakva saznanja 
o eventualnoj kriminalnoj prošlosti, ukoliko normalno postoji, kažem ''eventualno'', 
čoveka koga ste pomenuli pod nadimkom Ćapalo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: On je bio sitni, koliko ja znam, sitni kockar. Koliko ja 
znam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste imali kontakt sa gospodinom 
Martinom Došenom dok ste bili u policiji, vezano za neka njegova delovanja i da li znate 
čime se on bavio, da tako kažem, u slobodnom vremenu, pošto imam ovde informaciju da 
je bio jedno vreme profesionalni ribar, a da je pre toga bio u radnom odnosu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam isto rekao da je radio u kombinatu ''Borovo'', da 
je poslje bio ribar. A njegov privatni život nisam toliko pratio, a znam da je se volio 
kartati. To znam.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste imali saznanja ili da li uopšte 
imate saznanja o tome da je gospodin Martin Došen imao neke kontakte sa čovekom koji 
se zvao Željko Ražnatović Arkan? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. Ne, nikad čuo. Prvi put čujem od vas.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Govorili ste da ste prešli... Da se vratimo sada, 
ovo su bili neki uvodni, neka moja uvodna pitanja. Da se vratim na sklonište u koje ste vi 
prešli, to je sklonište, ako sam dobro razumeo ''Vupik'', je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. Zgrada ''Vupik''. Točno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Rekli ste koliko je tu ljudi bilo. Vratićemo se 
na deo kada su došli predstavnici policije, o čemu vas je pitala koleginca Tapušković. 
Mene interesuje nešto drugo. Da li je još neka institucija vukovarska bila smeštena u 
skloništu ''Vupik''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. U tom skloništu gdje sam ja bio, nije niko bio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ''Vupik'', ako vam je poznato, poseduje 
još neko sklonište? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam. Ovo je zgrada, stambena zgrada ''Vupika'' 
gdje je bilo tri kata, dole market, prodavnica, i dole gdje smo mi bili to je bilo veliko 
sklonište kolika je god bila zgrada. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam znači nešto ime Zvezada Polovina? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Zvezdana Polovina mislim da je radila... bila novinar u 
Vukovaru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znaze gde su bile smeštene prostorije 
''Radio Vukovara'' ili kako se kasnije zvao ''Hrvatski Radio Vukovar''? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: U početku je bio smješten preko puta glavne apoteke u 
Vukovaru, na raskrižju ulica... na raskrižju prema betonskom križu, centru grada i hotelu 
''Dunav''. Tamo je bila njihova zgrada i oni su imali tamo vjerovatno sklonište. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato da je nekada ''Hrvatski 
Radio Vukovar'' bio premešten u neko ''Vupik'' sklonište? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne znam to. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Vi ste govorili o postojanju neke policijske 
radio veze između ''Vupik'' skloništa i ne znam, da kažem, sa spoljnim svetom?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li je u tom skloništu eventualno postojala i 
telefonska veza? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To jeste samo bila telefonska veza koju su policajci 
donjeli sa sobom. Tako sam ja barem vidio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li je to bila redovna telefonska veza ili 
neka specijalna telefonska veza? Ipak ste vi dugo radili u toj instituciji sličnoj, da ne 
pominjem. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam obraćao pažnju na to, jer nije mi to bilo 
potrebno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li je postojala, osim te telefonske, još neka 
veza između pripadnika MUP-a koji su bili smešteni u tom skloništu gde ste bili i vi i 
neke druge strane? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim da su imali one, kako se zovu, ''motorole''. Ja 
mislim da su imali one pokretne radio stanice. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste nekada vi iz tog skloništa koristili tu 
radio vezu, te ''motorole''... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Za kontakt sa bilo kim? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja nisam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste slušali razgovore koje ljudi iz MUP-
a, koji borave u tom skloništu, obavljaju tom radio vezom i ''motorolama''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Slušao sam u nekoliko navrata, ali me baš toliko nije ni 
interesiralo, jer ja to nisam ni želio, ni volio slušati. A nije mi bilo ni dostupno i nisam 
bio tada u njihovoj branši da bih ja to slušao. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Na pitanje koleginice Tapušković rekli ste, a 
ne znate broj ljudi, policajaca koji je došao u sklonište ''Vupik''.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne znam točno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da se setite dana, da ga vežemo 
za vaš odlazak u vukovarsku bolnicu, koliko dana su pre toga oni došli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jedno 10 dana prije nego sam ja otišao u vukovarsku 
bolnicu, rekao sam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Kažete da su u to sklonište dolazili 
ljudi iz bolnice, gospođa Vesna Bosanac, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li je dolazila svih ovih 10 dana ili bolje da 
vas pitam, koliko je često dolazila? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam je vidio dva puta. Mislim da sam rekao. Dva 
puta sam je ja vidio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste čuli za doktora Matoša? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li je on dolazio u sklonište? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Njega nisam vidio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Kažete u vašoj izjavi da su u to sklonište 
dolazili vojnici i policajci da vas informišu o stanju. Pa me interesuje zašto su baš dolazili 
kod vas? Ili, da li znate... Sačekajet molim vas... Da li vam je poznato eventualno da su 
vojnici i policajci odlazili i u druga skloništa i informisali ljude u drugim skloništima šta 
se dešava? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pošto tu od pojedinih ljudi koji su bili vojnici, odnosno 
branitelji grada Vukovara nalazile se porodice, nekima čak, kazao sam, žena i djete od 
dva mjeseca, nekima su bili roditelji, nekima su bile porodice, ljudi su dolazili i 
normalno, bili smo zainteresirani o tjeku događaja, šta se radi vani. I na taj način smo bili 
informirani od njih što se događa vani, van našeg skloništa.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Među ovim ljudima koji su došli u 
sklonište iz MUP-a, da li je bio tu i Stipe Pole? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Je. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam znači nešto ime Arbanas Ivica? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam za njega. Ja mislim... Čuo sam za njega.  
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da nam kažete šta ste čuli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam da je ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ko je čovek, šta radi? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam da je bio branitelj, također branitelj u gradu 
Vukovaru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Govorite o tome da ste iz tih dolazaka 
gospođe Vesne Bosanac u to sklonište, iz razgovora sa predstavnicima policje, čuli da 
pregovara sa JNA. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate koliko ste često čuli te njene 
razgovore i da li ste čuli sadržinu tih razgovora i šta je bilo u tim dogovorima, 
pregovorima, o čemu se razgovaralo?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Rekao sam, bila je dva puta. Ja sam je vidio dva puta. 
Uvjek su razgovarali o pregovorima. Ja što sam čuo bilo je da pregovori teku dobro i da 
će sve biti u redu. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hoćete li mi reći ko je još, osim doktorke 
Vesne Bosanac, učestvovao u tim pregovorima, jer pretpostavljam, pretpostavljam da je... 
ako je htela da razgovara mimo znanja nekog, to je mogla da obavi i sa drugog mesta? 
Znači, da je imala određeni razlog da dođe tu i odatle da pregovara i da vodi te razgovore, 
pa vas pitam ko je još učestvovao u tim pregovorima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Sa njom je dolazio Marin Vidić, a ja drugog nisam 
vidio nekoga. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato zašto su dolazili baš u to 
sklonište i odatle vodili pregovore? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Oni ovdje nisu dolazili, koliko sam ja zaključio, da 
vode pregovore. Oni su samo dolazili informirati, odnosno dogovoriti sa zapovjednikom 
policije, koja se nalazila tada u Vukovaru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: E to me upravo i interesuje. Pošto ste 
zaključili da treba da se dogovori sa zapovednikom policije, da li znate šta su se 
dogovorili sa zapovednikom policije? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To ja ne znam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate nešto o sadržaju tog dogovora oko 
evakuacije? Šta je taj dogovor, pošto imate informaciju da pregovori idu dobro, šta sadrži 
taj dogovor? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da će se organizirati 50... oko 50 autobusa, da će ljudi 
ići po njihovoj želji gdje kuda ko hoće, da će se grad predati i da neće biti nikakvih 
problema. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste vi to čuli iz razgovora ili vam je to 
neko saopštio u skloništu ili eventualno gospođa Bosanac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To sam čuo... To sam čuo kada su oni razgovarali. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato da li je i kada postignut 
neki sporazum o tome, kao kruna nekog od tih pregovora i svega toga, da je, znači, 
pismeno nešto potpisano negde? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To mi nije niko predočio, niti sam ja to tada čuo. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Koliko dugo i kako poznajete gospođu Vesnu 
Bosanac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Doktorku Bosanac poznajem nekoliko godina prije 
rata, prije rata... dosta godina prije rata, jer ona je radila kao dječiji pedijatar, a ja sam 
svoju djecu vodio kod nje na preglede. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: To je jedini vaš kontakt sa njom. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Apsolutno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ovako usput da vas pitam, da li možda imate 
saznanja o tome šta je radio suprug gospođe Bosanac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Suprug gospođe Bosanac, on se zove Lavoslav, on je 
inžinjer bio u građevinskoj firmi... u građevinskom odjeljenju, bio je glavni inžinjer 
građevinarstva u građevinskom odjeljenju pri kombinatu ''Borovo''. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate eventualno za vreme ovih 
dešavanja šta je on radio? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam ga nijednom vidio za vrijeme mog boravka u 
Vukovaru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato šta je bilo sa sinovima 
gospođe Bosanac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ni za njih ne znam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da se vratimo na ovo sklonište. Vi ste u 
jednom delu vaše izjave, kada ste govorili, a i ovde ste to svedočeći, potvrdili, rekli da ste 
nakon vašeg odlaska u bolnicu, otišli u par skloništa da obavestite ljude da dođu u 
bolnicu? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne ja, nego smo poslali druge ljude da odu da 
obavjeste druge ljude da dođu u bolnicu. Ne ja lično.   
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ja se izvinjavam ako sam tako razumeo, a 
onda ću vas pitati ko je doneo odluku da pošalje te ljude i zašto? I s kakvim zadatkom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Niko nije donio odluku, već smo spontano, sami i 
samoinicijativno to uradili. Rekao sam, da bi došli u bolnicu, da nas bude više, jer 
smatrali smo, odnosno, nadali smo se da bi u većoj masi došlo do... bilo moguće veće 
preživljavanje. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato nešto o tome šta se desilo 
18. novembra 1991. godine? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Konkretno... Sačekajte molim vas. Konkretno 
da vas pitam da li ste znali da je tada došlo do predaje pripadnika takozvane Hrvatske 
vojske koji su bili na Mitnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. Čuo sam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato da se zajedno da njima 
predao, odnosno pojavio i veliki broj civila sa Mitnice? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: I to sam čuo. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato gde su oni bili smešteni, 
ti civili? Šta je bilo sa njima? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pošto grad Vukovar prema Mitnici je neravan teren, na 
mnogo lokacija postoje podrumi koje su ljudi imali za svoje potrebe, a također i podrumi 
kuća. Mislim da su ti ljudi tada bili... za vrijeme toga bili unutra. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: To je bilo do 18? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ja govorim kada su izašli iz tih podruma gde 
su smešteni? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja to ne znam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li imate saznanja da su i ti ljudi bili na 
''Veleprometu''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja... Ja ne znam to. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Rekli ste da ste vi došli u vukovarsku bolnicu 
15? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: I da ste bili do 19. novembra?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: I kažete da je pristizao sve veći i veći broj 
civila.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate sa kojih je sve mesta taj broj civila 
pristizao?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa ja ne znam ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Iz kojih delova Vukovara? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim i ja se nadam da je to bilo iz bližih, iz centra 
grada i bliže okolice bolnice. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: To pretpostavljate?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja smatram da je to tako. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Govorili ste o trojci tih ljudi. Da li možemo da 
se složimo da je to bila brojka, kako ste rekli, oko 2.500 ljudi? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je moja bila procjena. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Vaša procena. Da li to znači da ih je možda 
bilo i više, a možda ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To ne znam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. To je bio, složićete se, veliki pritisak 
na bolnicu. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Apsolutno veliki. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da mi kažete, da li se sećate, 
kada je najviše civila došlo? Koji je to dan kada je najviše civila došlo u bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim 18. Najviše je bilo 18. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da mi kažete gde su ti civili bili 
smešteni tu u bolnici, pošto je ipak brojka od 2.500 ljudi velika? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pošto je bolnički objekat nove bolnice i objekata stare 
bolnice, dosta velik, ljudi su se natiskali u svim mjestima tamo gdje je bilo sigurno i tamo 
di čak nije bilo sigurno. Bilo ih je svukuda.  
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ako sam dobro razumeo, bilo ih je i u staroj 
zgradi bolnice? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno, jer i tamo imaju skloništa, podrumi.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Recite mi, u ovom periodu od 15. do 19. 
jedanaestog 1991. godine, dok ste boravili u bolnici, vi niste bili na jednom mestu, da 
kažem, tih četiri dana da ste stajali samo na jednom mestu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa nisam bio na jednom mjestu. Šetao sam tamo u 
bližoj okolici, tamo gdje mi je bila supruga i ostali prijatelji koji su se tamo nalazili. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Pretpostavljam da su vam supruga i prijatelji 
bili u raznim delovima bolnice? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisu, bili smo svi u grupi, ti što smo bili zajedno u 
skloništu.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste sretali nekog u bolnici od zaposlenih 
u bolnici koga ste znali, doktora Njavra ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Doktorku Bosanac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste razgovarali nešto sa njima? Da li su 
oni razgovarali sa vama, sa nekim iz okruženja tu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pitali smo... Jedino od pitanja bilo je kako ćemo 
završiti? To je bilo ključno i jedino pitanje... Šta će biti s nama? Kako će se ovo sve 
završiti? 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Vi imate razgovore, prisustvujete razgovorima 
koje je obavljala doktorka Bosanac u skloništu, znači, pre 15. jedanaestog. Imate kontakt 
sa njom nakon 15. jedanaestog u bolnici, do 19. Vodite razgovore o tome šta će biti sa 
vama. I šta iz razgovora sa njom, a verovatno ste komentarisali i sa ostalim civilima koji 
su bili tu, šta zaključujete da će da se desi? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja nisam sam kontaktirao sa doktorkom Bosanac. Bilo 
nas je jedan do drugoga. Kontaktirali su svi, tako i ja i svi smo pitali, svi smo se 
interesirali, zahtjevali da nam se kaže što je dogovoreno, šta će se dogoditi. Uvjek je bio 
dogovor da će se, kako sam prije opisao, da će doći autobusi, da će se ljudi izjasniti ko će 
kuda ko htjeti i tamo će i otići. To je bio odgovor koji je kružio kompletnom bolnicom i 
svim ljudima u ušima. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Da vas pitam ovo, 18. naveče, ako 
možete da se setite, pošto je to... Vezujte za dan pred vaš odlazak iz bolnice, 18. naveče, 



 

 
 
 
 
 

da li ste čuli bilo gde u bolnici, od bilo koga da je potpisan bilo kakav sporazum o 
evakuaciji? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Niste. Da li ste čuli u razgovorima, bilo od 
doktorke Bosanac, bilo od gospodina Vidića, bilo od bilo koga od ljudi koji su tu prolazili 
pored vas, sa kojima ste kontaktirali, da je sporazum neki postignut, znači ne govorim da 
je potpisan, da je postignut neki sporazum i da će taj sporazum obuhvatiti samo ranjenike 
i bolesnike bolnice? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Maloprije sam vjerovatno bio jasan da smo čuli da će 
Vukovar napustiti svi ljudi koji... kuda ko želi ići. A ja za taj sporazum samo o 
ranjenicima nikad nisam čuo.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste ikada čuli gospođu Bosanac da je 
rekla civilima da oni treba da idu na ''Velepromet'' i da će se sa tog mesta izvršiti 
evakuacija civila? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja od nje nikad čuo nisam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Niste čuli. Da li ste čuli od nekog drugog? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. Čuo sam gospodina Šljivančanina kad je došao 
u bolnicu. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Časni Sude, da li možemo na trenutak da pređemo na 
privatnu sednicu. 
 
SUDIJA PARKER: Privatna sednica. 
 
 

(privatna sednica) 
 
 
sekretar: Časni Sude, ponovo smo na otvorenoj sednici. 
  
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da se vratimo na vaš kontakt sa oficirima 
Jugoslovenske narodne armije za koje ste rekli da ste ih videli 19. jedanaestog 1991. 
godine u bolnici. Ali pre toga ću vas pitati nešto drugo. Da li ste eventualno 19. 
jedanaestog videli neke televizijske ekipe, snimatelje u bolnici? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja nisam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Sada govorite o dolasku predstavnika 
Jugoslovenske narodne armije i govorite da ste tada videli i mog klijenta gospodina 



 

 
 
 
 
 

Šljivančanina. Pa bih vas molio da malo objasnite bliže to gde ste ga videli, kako ste ga 
videli? Pominjali ste neke vojnike. Interesuje me broj vojnika oko njega? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jednom prilikom u poslepodnevnim satima na holu, 
gore na stepenicama pojavio se čovjek u zelenoj maskirnoj uniformi, sa nekolicinom, ne 
znam sad točno, ne mogu reći točno, jer mi tada nije ni na pamet palo da brojim... Čovjek 
je ušao, visok čovjek, crn, ima brkove, markantan čovjek i mi smo... Nastala je tišina. On 
je se predstavio: ''Ja sam major Šljivančanin. Vi ćete biti svi prebačeni u ''Velepromet''. 
Tamo će se vršiti selekcija, odnosno odvajanje, prema dogovoru''. I to je bilo sve. 
Nekoliko vojnika je bilo s njime i ja stvarno ne mogu reći koliko, jer u tom momentu mi 
napamet nije palo da obatim pažnju na bilo koga, osim na majora Šljivančanina. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste čuli da je bilo ko intervenisao na reči 
majora Šljivančanina da to nije tako shvaćeno, da postoji neki drugi dogovor, neki drugi 
plan ili nešto? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ljudi su spontano počeli govoriti malo glasnije, ali to 
nije bilo... mnogo uticalo na ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da se setite kako je gospodin 
Šljivančanin bio obučen? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Zelenu, šarenu... Zelenu maskirnu uniformu sa 
običnom kapom, onom isto tako... što mi zovemo ''titovka''. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Vi ste imali u vojsci mogućnosti da vidite 
činove. Da li ste videli kod gospodina Šljivančanina činove? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To mi je bilo... To nisam vidio. To mi je bilo... Uopće 
nisam, ni na kraj pameti mi nije bilo da to gledam. On je to sam čovjek rekao. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ali ste upamtili prezime koje vam je rekao da 
se preziva Šljivančanin ...  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Je li tako? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Znači, to je bilo 19 ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: U popodnevnim satima?   
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Je. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Gospodine, vi ste dali policijskoj upravi 
Vukovara 15. maja 1992. godine neku izjavu, pripadniku, ovlašćenom službenoj osobi, ja 



 

 
 
 
 
 

neću pominjati njegovo ime, potpuno je beznačajno, gde je od vas traženo da opišete 
neka dešavanja u Vukovaru. Pa me interesuje da li je tom prilikom od traženo i da 
govorite o ulasku predstavnika, odnosno pripadnika Jugoslovenske narodne armije u 
vukovarsku bolnicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Od mene to nije traženo, koliko se ja sejećam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: U toj izjavi, ako je nemate, ja bih vam je dao 
da pogledate, iako ste vi nama objasnili ovde da ste vi usmeno razgovarali sa tom 
službenom osobom i da je onda sačinjena službena beleška, stoji jedna rečenica i ja ću je 
pročitati, a vi mi recite da li vas ona podseća na eventualno razgovor vaš i te službene 
osobe, vezano za dešavanja u vukovarskoj bolnici. A u toj belešci stoji sledeće: ''Dana 19. 
jedanaestog 1991. godine oko 18.00 u krug bolnice, odnosno ispred podruma, dolaze 
visoki oficiri Jugoslovenske narodne armije, te su prema njihovom naređenju razdvojeni 
žene, deca, starci na jednu, a muškarci na drugu stranu''. Da li se sećate da ste ovako 
nešto rekli ovlašćenom službenom licu koje je sa vama vodilo razgovor 15. maja 1992. 
godine u Zagrebu?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To nisam rekao, niti bih to mogao reći. To nije tako 
bilo. 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, orostite, ja opet ulažem prigovor. Procedura je sasvim 
jasna u ovom slučaju i ona važi za sve strane i pomoći će svim stranama. 
 
SUDIJA PARKER: Kažete da svedoku treba da se da dokument? 
 
TUŽILAC MOORE: Da, ako se svedok unakrsno ispituje o nekom dokumentu, onda 
mora da mu se predoči taj dokument. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore, bilo bi korisno da se tako uradi, ali nije 
obavezno. Gospodine Bulatoviću, vi izgleda ulazite u detalje onoga šta piše u izjavi i ja 
mislim kako bismo bili pravedni prema svedoku, odnosno ako imate nameru tako da 
ispitujete, trebalo bi svedoku da se osveži pamćenje o toma šta u izjavi piše, pa ako 
nameravate da insistirate na ovom pitanju, svedok bi trebalo da vidi taj dokument.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Časni Sude, ja vas potpuno razumem. Međutim, bojim se 
da mene tužilac nije razumeo. Ja sam upravo u postavljanju mog pitanja ogradio se od 
toga da je ovo svedok rekao. Ja sam samo podsetio na razgovor koji je imao sa 
predstavnikom... sa ovlašćenim službenim licem, pa sam upravo i pitao svedoka da li se 
on seća da je ovako nešto razgovarao. Da je ovo izjava koja je potpisana od strane ovog 
svedoka, ja bih onda takvu izjavu dao. Znači, meni je svedok rekao da on ovako nešto 
nije razgovarao sa službenom osobom koja je sačinila službenu belešku. Prema tome, ja u 
tom slučaju ne vidim svrhu bilo kakvu da ja to svedoku predočim. Ali to je najmanji 
problem da uradim. Ali bojim se da gubimo vreme. Ali pošto je prigovor tužioca u tom 



 

 
 
 
 
 

pravcu, a ja ću ga pitati za još neke stvari iz te izjave, onda ću zamolti sudskog 
poslužitelja da ovu službenu belešku da...  
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam.   
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Evo da se vratmo. To je službena beleška, pa 
treći stav, piše: ''Dana 19. jedanaestog'', na prvoj strani. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vidim. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Pogledajte, pa vas pitam da li ste o tome 
razgovarali sa ovlašćenim službenim licem?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Rekao sam da o tome nismo razgovarali. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Pitaću vas prvi stav ove službene beleške koju 
imate pred vama. Govori ovako, kaže: ''Od početka agresije Jugoslovenske narodne 
armije i srpskih ekstremista na grad Vukovar, aktivno sam u odbrani djelovao kao 
pripadnik Civilne zaštite sve do slamanja otpora branilaca grada''. Da li se sećate da ste o 
ovome govorili sa ovlašćenim službenim licem? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Teško je se sada sjetiti o čemu sam ja tada njemu 
usmeno govorio. A ovo što je on napisao, to je njegova misao.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li se sećate da ste, a to vas je pitao i tužilac, 
predstavnik, uvažni kolega iz Tužilaštva juče, kada je pominjao imena koja stoje na 
drugoj strani, da ste sa ovim ovlašćenim licem razgovarali o ovim licima koja su 
navedena u toj službenoj belešci i to tako... Ili bolje mi recite, ako ste razgovarali, na koji 
način ste s njima razgovarli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam njemu samo nabrojio imena ljudi koje sam ja 
zapazio i vidio u ''Veleprometu'' i u ''Vupiku''. I neke detalje... neke, neke za pojedine, za 
njih dvojicu ili trojicu, a ostale... ostalo ovo ja... Ovako ja nisam izjavio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Juče ste objasnili, kada je bilo pitanje, a i 
prigovor uvažnog kolege Borovića oko jednog imena, da ste neka imena pomenuli, ali 
ovo šta je dopisano i šta stoji uz imena, kao neke radnje koje su preduzeli ti ljudi, da vi to 
niste rekli, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam samo rekao da su ti ljudi bili svi uniformirani i 
da su bili svi naoružani. A sve ostalo ja nisam rekao. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ove ljude ste verovatno pomenuli po tome što 
su po nečemu bili krarakteristični i ostavili utisak na vas zbog dešavanja u bolnici i u 
''Veleprometu'', je li tako?  



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Neko od njih, a većinom su to bili, većinom su to bili 
moji dobri ljudi koje sam ja dobro poznavao i jedni od njih su čak bili i moji prijatelji, 
odnosno poznanici. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Možete li da objasnite zašto ovlašćenom 
službenom licu 1992. godine niste pomenuli oficira Jugoslovenske narodne armije 
Veselina Šljivančanina, kao čoveka koji je bio u bolnici i čije ime znate, jer vam se 
predstavio, a toliko je značajan, što proizilazi iz vašeg daljeg kazivanja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je bio, kažem vam, razgovor između mene i te 
službene osobe i normalno je da u tom razgovoru da... Ne znam ni sam kako je ispušteno. 
Možda on nije pitao, niti ja se sjetio tada, jer to je bilo tada tako. Ja sam vjerovatno 
previdio ili on, pa tako nismo ni spomenuli gospodina Šljivančanina i njegov ulazak. A 
možda sam i rekao, a on to nije upisao. Pisao je sasvim drukčije. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Malopre sam vas pitao, pa ste rekli da o tome 
uopšte niste razgovarali, jer predočio sam vam treći stav službene beleške koja upravo 
govori o dolasku oficira jugoslovenske armije, a vi ste rekli da o tome uopšte niste 
razgovarali. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Sa njim o ovome nisam razgovarao.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Govorite u vašoj izjavi datoj Tužilaštvu 
i o tome da ste videli predstavnike Evropske posmatračke misije (ECMM, European 
Community Monitoring Mission), međunarodne organizacije i u ''Veleprometu'' i u 
bolnici, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne. Samo u bolnici.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Kada smo kod bolnice, hoćete li mi reći gde 
ste videli predstavnike i šta su oni radili? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Kada sam izašao na stepenice ispred bolnice, dvojica 
ljudi u bjelom stajali su sa gospodinom Šljivančaninom i nešto su raspravljali. Ja nisam 
točno čuo njihov govor, ali sam čuo gospodina Šljivančanina. Oni su stajali između ulaza 
bolnice, malo... dole ispod stepenica. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da se setite koliko je sati bilo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: E to ne znam. To je ... 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li možete da se setite koliko dugo je trajao 
taj razgovor? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa to je jako... Razgovor je trajao toliko kratko, ja sam 
se okrenuo i otišao, više nisam... Možda je trajao i duže, ali ja nisam to registrirao. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste čuli... Kažete da ste čuli gospodina 
Šljivančanina. Interesuje me šta ste čuli da je on rekao predstavniku te međunarodne 
organizacije? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: On je povišenim tonom, ne znam šta je ovaj njemu 
rekao, rekao: ''Idi u svoju zemlju i tamo zapovjedaj. Ovdje zapovjedam sada ja''. U tom 
smislu, sad ne mogu svaku riječ. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste ikada pre toga ili nakon toga videli 
tog predstavnika, odnosno te predstavnike međunarodne? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ih više nikada nisam vidio.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Izvinjavam se. Samo trenutak. Da li ste 
eventualno videli da tu postoje neke televizijske ekipe koje to snimaju, rade? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ih nisam vidio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Kažete da predstavnike međunarodnih 
organizacija niste videli u ''Veleprometu''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam, nisam.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Časni Sude, ja bih zamolio sudskog 
poslužitelja da svedoku da njegovu izjavu koju je dao 19. juna 1995. godine, da svedok 
pogleda. Ja ću ovo sada... Samo da ne bi gubili vreme. To je strana 5 BHS verzije. Jeste li 
našli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Je. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Vidite gde piše: ''Vidio sam ljude iz MKCK 
(ICRC, International Committee of the Red Cross)'', je l' vidite taj... tu rečenicu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vidim.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hoćete li pročitati tu rečenicu, molim vas?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: ''Vidio sam ljude iz MKCK, Međunarodnog komiteta 
crvenog križa u bolnici i Veleprometu.'' Tu piše, ali ja ih nisam vidio u ''Velepromet''. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Danas ste rekli da ste videli, kad ste 
došli, pardon, na ''Velepromet'' da tamo nije bilo predstavnika Jugoslovenske narodne 
armije. Da li je to tačno?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ih nisam vidio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne u ''Veleprometu'', već u ''Vupiku''. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Koliko sam razumeo ''Vupik'' je preko puta, je 
li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hvala. Tu ste i rekli u toj vašoj izjavi da 
pretpostavljate da su vojnici Jugoslovenske narodne armije u to vreme bili u gradu.  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je moja pretpostavka.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: To je vaša pretpostavka. Dobro. E, da li 
možete da mi objasnite šta za vas znači pripadnik Jugoslovenske narodne armije, šta je 
rezervista, šta je teritorijalac, a šta je neka paravojna ili parapolicijska formacija koja ne 
pripada nijednoj od ovih kategorija? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ipak ste bili... Sačekajte molim vas. Ipak ste 
bili ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Oprostite. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ne, ne. Nije problem. Znači, ipak ste bili na 
poslovima gde možete da pravite jasne te razlike? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Za mene ili koliko ja znam, regularna vojska... 
regularna vojska bivše Jugoslovenske narodne armije bili su profesionalni oficiri i ročnici 
vojnici koji su služili vojni rok tada u to vrijeme. To je za mene bila regularna bivša 
Jugoslovenska narodna armija. Sve ostalo su bili za mene paravojnici, odnosno ljudi koji 
su se uključili u bilo kakve organizacije, vojne organizacije.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: U tom kontekstu da li je Hrvatska imala svoju 
regularnu vojsku koja bi ispunjavala kriterijume o kojima vi sada govorite? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim da nije. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato, ne znam da li je bilo 
pitanja, ako je bilo ja se izvinjavam unapred, da li su u borbama oko Vukovara 
učestvovali i pripadnici jedinica takozvanog HOS-a? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja njih... To je bilo pitanje. Ja njih nisam vidio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Izvinjavam se, izvinjavam se. Ovde ste 
pominjali u vašoj izjavi, a ima i u ovoj službenoj belešci, dosta nekih imena. Jedno ime 
mi je jako interesantno, a to vezano za tu ličnost vas je pitao i uvažni kolega Domazet. 
Radi se o gospodinu Žigiću. Vi ste rekli nešto o njemu, ko je on bio, gde je bio i šta je 
radio i tako. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Pa me interesuje da li ste vi njega ikada pre 
ove 1991. godine videli u vojnoj uniformi? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nikad. On je radio sa mnom kao viši inspektor u MUP-
u.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li onda zaključujemo zajedno, da li 
možemo da zaključimo da on nije bio pripadnik redovnog sastava Jugoslovenske narodne 
armije, nego neke Teritorijalne odbrane ili neke te paravojne strukture? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja mislim da on nije bio pripadnik redovne 
Jugoslovenske narodne armije. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste nakon dešavanja na ''Veleprometu'' 
toga Žigića još negde nekada videli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. Vidio sam ga u Mitrovici gdje smo bili u 
zatvoru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Hoćete li mi reći, ovaj, to u Mitrovici, koliko 
dugo ste boravili tamo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Bio sam tamo četiri mjeseca. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Četiri meseca? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste iz Mitrovice razmenjeni? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. Prije toga sam bio u logoru Stajićevo mjesec i 
po dana i onda sam razmjenjen u petom mjesecu. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Znači, prvo ste otišli za Stajićevo, pa iz 
Stajićeva za Mitrovicu, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Pitaću vas za jedno ime, pa mi recite 
da li vam znači nešto to ime, Crevar Marko? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Crevar Marko? Poznato mi je... To mi je poznato ime i 
prezime, ali da li mi znači nešto, sad momentalno se ne mogu sjetiti.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li se sećate da ste eventualno sa ovim 
Žigićem videli još neko lice tu na ''Veleprometu''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vidio sam samo u blizini doktora Marića, a druge 
nisam zapazio. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Pomenuli ste, odgovarajući na pitanja uvažnog 
kolege iz Tužilaštva da poznajete i Avramović Stanislava ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Znam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Zvanog Micko? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Poznajem. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Šta znate o tom čoveku? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je čovjek normalno kao i svi ostali ljudi. Poznajem 
ga zbog toga što je dobro igrao nogomet i radio u ''Vuteksu'' gdje je radila i moja supruga. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate da li je on, ovaj Avramović, zvani 
Micko, imao kontakte sa Martinom Došenom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Oni su bili dobri prijatelji, koliko ja znam, prije rata. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li se sećate, da se vratim... Ja se izvinjavam 
malo zbog ovog prethodnog što sam rekao da vas podsetim eventualno ako vam kažem 
da je lice za koje sam vas pitao, Marko Crevar, radio u SUP-u u Vukovaru, da li vam to 
nešto znači? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam kada je on radio marko Crevar u SUP-u u 
Vukovaru. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste čuli za lice Tomu Gipser? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Tomo Gipser je, nažalost, i meni stavljao gips na nogu, 
pa normalno da ga poznajem.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate šta je sa njim bilo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čuo sam da je on nestao.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate odakle je nestao? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja ne znam odakle je on nestao, a ja samo sam čuo u 
pričama u kuloarima da je on nestao.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Pomenuli ste u izjavi koju ste dali ovlašćenom 
licu službenom, u ovoj belešci koju imate i jedno lice koje se zove Jakovljević Radivoje, 
je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Kažete da je dolazio u posetu?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li Jakovljević Radivoje ima ikakve veze sa 
pomenutim Tomom Gipserom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa mislim da su to otac i sin. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste eventualno razgovarali sa Jakovljević 
Radivojem ili ste ga samo videli? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vidio sam ga i on je iz Stajićeva. Mislim da je iz 
Stajićeva. Vodio je jednog mladića. Ne znam kud je, ali sam posle saznao da je mladić 
sada u Australiji i da je živ. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Upravo zbog toga ću vas pitati da li je vama 
poznato postojanje nekog skloništa u ''Borovo-komercu''? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je svakom poznato.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li znate ko je bio upravnik tog skloništa ili 
zapovednik ili kako ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nisam nikad bio tamo. Za vrijeme ratnih dejstava 
nisam bio tamo i ne znam. Stvarno ne znam ko je bio zapovjednik toga skloništa.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li imate eventualno informacije da je tamo 
bio suprug gospođe Vesne Bosanac? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: E, to ne znam. Rekao sam maloprije da za njega cijelo 
vrijeme nisam ništa čuo. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Juče ste opisivali na onoj skici svoje kretanje 
od ''Vupika'' prema ''Veleprometu'', ako se ne varam. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: I rekli ste da ste tu skicu... da vam je pravio 
neki prijatelj tu skicu, pa mene interesuje razlog zašto je ta skica pravljena? Povodom 
čega je ona pravljena? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa to sam ja tražio da imam nekakvu predodžbu oko 
toga gdje se šta nalazi, jer se tamo svake godine obilježava nekakva... kao nekakvo 
obilježavanje u ''Veleprometu'', pa sam ja u spontanom razgovoru od njega zatražio da mi 
to napravi i da mi to da da imam točne kao nekakav uvid u raspored tih zgrada i tih 
hangara u ''Vupiku'', tamo gdje sam ja bio, da mogu nekada svojim unucima pokazati: ''E 
tu sam ja bio''. To nikakav drugi razlog nije bio.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Tu ste skicu dali predstavnicima Tužilaštva, je 
li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To sam pokazao i onda je već bilo to.  
 



 

 
 
 
 
 

ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li ste imali neke fotografije eventualno 
kojima ste raspolagali koje se odnose na taj prostor tu gde ste vi bili? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Imam i sad kod kuće tri fotografije koje sam dobio, a 
koje se odnose na ''Velepromet''. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Recite mi samo od koga ste dobili? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: E sad, to je bilo davno. Ne znam stvarno od koga sam 
to više dobio. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da se vratimo na onaj događaj u 
''Veleprometu'' o kome ste govorili, a tiče se ovog opisivanja vašeg dolaska iz ''Vupika'' u 
''Velepromet'' i kada ste postavljeni, kada ste dovedeni na mesto koje ste vi na onoj skici 
označili sa slovom ''C''. Da li se sećate toga? To je znači treće kada vas je Bora 
Zuvanović doveo na to mesto? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To je dolazak ispred, ispred nastrešnice stolarije ...  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Koju su posle zvali ''ćelija smrti''. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Da li možete da opredelite, imajući u 
vidu sve ovo dešavanje: ''Vupik'', bolnica, zadržavanje, vožnja autobusom, koliko je to 
sati bilo kada ste došli tamo? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Pa to je potrajalo dugo. To je dosta, dosta, dosta dugo, 
to je dosta dugo... čitavo popodne, čitavu večer.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ali je bila, znači, noć?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Bila je već, već je bila i noć.  
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da li na tom prostoru ima nekog osvetljenja? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Bilo je osvetlenja. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Na pitanje uvažne koleginice Tapušković, 
govorili ste o tome da ste videli ovog Ćapala kada je on prošao tuda i tako... i rekli ste 99 
posto ... 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Dobro. Ja ću vas pitati... Vi ste saslušani u 
postupku koji se vodi pred Okružnim sudom u Beogradu, u Veću za ratne zločine, putem 
video linka 24. maja 2005. godine. I tu vas je predsednik Veća koji vodi postupak, 
ispitivao vezano za razna lica... za razna lica koja ste videli toga dana. Neke ste pomenuli 
danas. I tom prilikom vas je pitao i za Vojnović Milana, zvanog Ćapalo. Da li se sećate 
toga? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ne sećam se. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Ne sećate se? Ja bih zamolio sudskog 
poslužitelja da promerak transkripta audio zapisa sa suđenja održanog u Veću za ratne 
zločine 24. petog 2005. godine, pokaže svedoku. To je na BHS verziji stranica 10/21. Ja 
se izvinjavam, ne znam da li su predstavnici  iz Tužilaštva našli, jer ja, nažalost, kod sebe 
nemam englesku verziju. Ali bih zamolio svedoka ako može da lagano čita, znači, strana 
je 10, na dnu, dole. Vidite gde piše: ''Svedok'', neću pominjati vaše ime, pa zadnja 
rečenica dole. Da li možete da je pročitate, ali polagano? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Najzadnji red? 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Da. 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: ''Ja Ćapala sam vidio u ''Veleprometu''.'' 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ – PITANJE: Znači, da li vam je ovo vratilo sećanje da ste 
razgovarali o Ćapalu prilikom svedočenja pred Većem za ratne zločine Okružnog suda u 
Beogradu? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Ja sam samo odgovarao na njihova pitanja, što i ovde 
stoji. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Hvala. Časni Sude, ja sam sa mojim unakrsnim 
ispitivanjem završio. Zahvaljujem se svedoku. Pitanja više za njega nemam. 
 
SUDIJA PARKER: Puno vam hvala gospodine Bulatoviću. Gospodine Moore, imate 
reč. 
 
 
DODATNO ISPITIVANJE: TUŽILAC MOORE 
 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Gospodine, zamoliću vas da ponovo pogledate taj 
transkript koji je Odbrana upravo sada citirala u engleskoj verziji. To je na strani 1.428 a 
što se tiče BHS verzije, ja u tom smislu baš nisam najbolji. Ne mogu da vam pomognem. 
Da li je to ista stranica na koju se malopre pozvao moj uvažni kolega, jer ja vidim na ovoj 
strani da piše: ''Video sam Ćapala u Veleprometu. Dakle, da li to sada svedok ima pred 
sobom na BHS-u? Vidim da Odbrana klima glavom potvrdno. U redu je. Dakle 
gospodine, da li vi to imate sada pred sobom? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Imam. Imam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Prvo pitanje koje vidim iznad toga je predsednik 
Veća i kaže se posle toga, odgovor: ''Da, tu je Ćapalo isto, ali je on umro''. Da li imate to? 
Da li ste to našli? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jesam. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Posle toga, a mislim da je to ono pitanje na koje se 
pozvao kolega iz Odbrane za vreme unakrsnog ispitivanja, dakle ima drugo pitanje i na to 
vi odgovarate: ''Video sam Ćapala u Veleprometu'''. Da li je to to isto mesto o kome 
govorite? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Jeste. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Puno vam hvala. Naredno pitanje postavlja 
predsednik Veća, kaže: ''Da li poznajete nekog drugog Milana Vojnovića?''. Da li vidite 
to? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vidim. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Puno vam hvala. Da li vam je neko postavio pitanje 
da li ste vi videli šta je Ćapalo radio ili nosio te večeri? Pogledajte taj dokument? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Nije niko nikad.  
 
TUŽILAC MOORE: Puno vam hvala. Molim vas da sada taj dokument sklonite. Časni 
Sude, dajete mi samo malo vremena da nađem par dokumenata. Želeo bih da nešto 
pojasnim Odbrani, a u pogledu optužbe da je Šljivančanin ljudima govorio da će da budu 
odvedeni u ''Velepromet'' i tamo razdvojeni. Da li Odbrana prihvata da se to desilo. Ako 
ne prihvata, onda ja mogu da postavljam pitanja u vezi sa tim u toku dodatnog ispitivanja. 
A ako prihvataju, onda je to rešeno, jer niko nije to direktno izneo kao tezu koju prihvata 
ili ne.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Bulatoviću, izvolite. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Hvala, časni Sude. Iz same činjenice da je Odbrana 
postavila pitanje svedoku upravo na ovu temu, jasno je da mi ovo šta je tužilac rekao ne 
možemo prihvatiti. Naša pitanja su upravo bila usmerena u osporavanju tih tvrdnji. 
Hvala. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala. Sada je vaš stav jasan. Izvolite, gospodine Moore. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Dakle, vi ste shvatili šta Odbrana želi da kaže. 
Zapravo tvrdi da vi Šljivančanina niste videli ispred bolnice uveče 19. i da on nije rekao 
ljudima da idu u ''Velepromet'' i da će tamo da budu razdvojeni. Šta vi kažete na tu 
tvrdnju? Da li se slažete sa njom ili ne? 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Časni Sude. 
 
SUDIJA PARKER: Izvolite, gospodine Bulatoviću. 



 

 
 
 
 
 

 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Časni Sude, mislim da uvažni kolega iz Tužilaštva 
pogrešno intrpretira ono šta je Odbrana rekla. Odbrana nijednog trenutka nije osporila 
prisustvo gospodina Šljivančanina 19. popodne ispred bolnice. Prema tome, taj deo ne 
možemo posmatrati tako. A ova druga činjenica, o njoj sam se malopre izjasnio o tome 
šta je gospodin Šljivančanin radio i s kom je bio. Hvala. 
 
TUŽILAC MOORE: Po mom mišljenju svedok ima pravo da zna da li Odbrana tvrdi da 
je Šljivančanin ljudima rekao da treba da idu u ''Velepromet'' gde će da ih razdvoje.  
 
SUDIJA PARKER: Da, ali ako sam ja dobro shvatio, Odbrana to ne prihvata. Odbrana 
prihvata da gospodin Šljivančanin jeste bio prisutan u bolnici, ali ne prihvata ovo drugo. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala vam puno. Možda bi bilo dobro da ja to 
pojasnim na sledeći način. Gospodine, da li ste vi svesni toga da Odbrana tvrdi, odnosno 
ne prihvata da ste vi Šljivančanina čuli da je ljudima rekao da treba da idu u 
''Velepromet'' i da će tamo da budu razdvojeni. Šta vi kažete na to? Da li vi kažete da je 
on to uradio, da li ste ga čuli ili niste? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Odgovorno tvrdim i sada da je on to učinio i to rekao 
što je rekao, što sam ja odgovorio. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da li je vama i ljudima koji su bili tamo jedna takva 
izjava bila značajna, dakle činjenica da je neko tako nešto rekao? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Vrlo značajna. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Zašto je bila značajna? 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Časni Sude, časni Sude. 
 
SUDIJA PARKER: Da, gospodine Bulatoviću, izvolite. 
 
ADVOKAT BULATOVIĆ: Ja mislim da u ovom pitanju imamo klasično navođenje 
svedoka na odgovor koji već sadrži karakteristiku odgovora. Hvala. 
 
TUŽILAC MOORE: Ja mislim da za nas i za Odbranu ''klasično'' ne znači isto. 
 
SUDIJA PARKER: U redu. Vaše pitanje je u redu, gospodine Moore. Izvolite, postavite 
pitanje.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Zbog čega je to bilo značajno za vas? 



 

 
 
 
 
 

SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Zato što smo se mi nadali da ćemo iz bolnice otići u 
željenom pravcu kako smo bili informirani. Međutim, došlo je, po riječima gospodina 
Šljivančanina, do drugog plana, odnosno, druge naredbe i to nas je sve pogodilo. 
 
TUŽILAC MOORE: Postavljeno vam je pitanje u vezi sa izjavom od 15. maja 1992. 
godine. Vi taj dokument imate pred sobom, a ako ga nemate, onda ću da zamolim da vam 
se taj dokument pokaže. Rečeno mi je da ne raspolažemo tim dokumentom na papiru, ali 
da on može da se vidi u elektronskoj verziji i broj tog dokumenta je 03577927. Časni 
Sude, rečeno mi je da smo upravo našli primerak na BHS-u i to na papiru i za većinu 
ljudi je lakše da vide u papiru. Zamoliću da se ovaj dokument sada da svedoku.  
 
SUDIJA PARKER: U redu.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Hvala. Gospodine, ja bih vas sada zamolio da učinite 
sledeće. Ovde imamo tu izjavu. Vi ste nam objasnili način na koji mislite da je to 
sastavljeno. U to nećemo ponovo da se upuštamo, već ćemo da razmotrimo sledeće. Pred 
vas je iznesena tvrdnja da, da se ime gospodina Šljivančanina ne pominje... Pratite li me, 
da li me razumete? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Čujem. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Molim vas da sada polako pogledamo ovaj 
dokument. U toku unakrsnog ispitivanja postavljeno vam je više pitanja i vi ste u 
odgovorima pomenuli nekoliko imena. Je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Tako je.  
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Molim vas da zajedno pregledamo ovaj dokument. Ja 
ne mogu sada da vam kažem na kojoj strani se nešto nalazi, ali pokušaćemo da se 
snađemo ovako. Da li je istina da u ovom dokument stoji otprilike nekih 38 imena koje 
ste vi dali, a to su imena ljudi koje ste vi prepoznali? Dakle, pogledajte dokument polako, 
ne žurite i recite nam da li je ovo šta sam rekao tačno? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno je.   
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Recite nam da li ste vi lično poznavali ljude čija ste 
imena ovde dali? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
TUŽILAC MOORE – PITANJE: Kada ste davali tu izjavu zbog čega ste pomenuli ta 
imena? 
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: To me je onaj koji je razgovarao sa mnom pitao koga 
sam vidio bolnici, ''Veleprometu'', odnosno ''Vupiku''. 
 



 

 
 
 
 
 

TUŽILAC MOORE – PITANJE: Da, ali da li su to bili ljudi koje ste vi lično 
poznavali? Vi ste znali njihova imena, je li tako?  
SVEDOK P-007 – ODGOVOR: Točno. 
 
TUŽILAC MOORE: Puno vam hvala. Časni Sude, ja nemam više pitanja. Ali bih 
podneo zahtev da se ova izjava od 15. maja 1992. godine uvede u spis. 
 
SUDIJA PARKER: A koji je temelj za to gospodine Moore? 
 
TUŽILAC MOORE: Pa na temelju toga da je obavljeno unakrsno ispitivanje sa idejom 
da činjenica da nije pomenuto ime Šljivančanina u ovoj izjavi, da bi to trebalo nešto da 
znači kao i činjenica da se njegovo ime pojavilo tek u dokumentu 1995. godine, pa da je 
to možda nešto šta je naknadno smišljeno. Po mom mišljenju, svrha toga što se ovaj 
dokument predočava pred Sud je ta da Sud na osnovu sadržaja ovog dokumenta i 
konteksta njegove strukture bude u stanju da proceni verodostojnost svedoka. 
 
SUDIJA PARKER: Dakle, ne kao dokaz po sadržaju?  
 
TUŽILAC MOORE: Ne. 
 
SUDIJA PARKER: U redu. Onda se prihvata. 
 
sekretar: To će biti dokazni predmet broj 190, časni Sude. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam gospodine Moore. Gospodine, biće vam drago da čujete 
da je ovim vaše svedočenje završeno, tako da ćete za par trenutaka kada završimo sa 
današnjim pretresom, moći da se vratite kući. Pretresno veće vam se zahvaljuje što ste 
došli u Hag i što ste nam pomogli. Mi sada možemo da nastavimo posle pauze sa 
sledećim svedokom, zar ne gospodine Moore? 
 
TUŽILAC MOORE: Da, ali sledeći svedok je zaštićen i njega će ispitivati gospodin 
Smith.  
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam. Nastavljamo sa radom u 12.40.  
 

(pauza) 
   
 

(privatna sednica) 
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